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Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. 9.2: Zijn er nog faunapassages die binnenkort gerealiseerd worden? Als er werk met werk gedaan kan worden benutten we de kans tot aanleg 
over verbeteren van faunapassages bijvoorbeeld bij renovatie van wegen 
(of bruggen zoals bij Axel) op dat moment worden er verbeteringen en 
toevoegingen gedaan. 
 
Momenteel loopt er een inventarisatie naar de gebreken bij provinciale 
fauna passages zodat deze beter opgenomen kunnen worden in het 
beheer rondom de wegen. 
Daarnaast worden de grootste knelpunten voor otters in beeld gebracht. 
 

2. 9.2: Welke afwegingen spelen een rol om een faunapassage aan te leggen?  Bij nieuwe ontwikkeling en renovatie van (provinciale) wegen wordt er 
altijd gekeken wat er nodig / wenselijk is ten aanzien van faunapassages. 
Hierbij wordt gekeken naar de (gewenste) soorten in de omgeving aan 
aansluiting bij natuurgebieden of verbindingszones. 
 

3. Pagina 68: Levert de keuze om te werken met ''gidssoorten'' in plaats van ''doelsoorten'' 
geen problemen op met de rapportage richting de EU? 

Het idee achter gidssoorten is dat deze staan voor een groep van soorten 
die allen mee liften op de zelfde maatregelen. In andere provincies is 
sprake van andere gidssoorten. In de landelijke rapportage aan de EU 
worden alle (vogel) soorten mee genomen. 

4. Pagina 71: Waarom heeft de COVID pandemie voor een deel van de vertraging gezorgd 
binnen de Poel en Groede? 

Door de COVID maatregelen was het moeilijker om bij mensen langs te 
gaan en bijeenkomsten te organiseren. Het informeren en ‘mee krijgen’ 
van mensen in de uitvoering is daardoor lastiger. 
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5. Pagina 72: De genomen maatregelen binnen de TOP gebieden zijn ook gunstig voor de 
landbouw. Is er ook inzicht in de kosten baten analyse van genoemde maatregelen? 
Worden er bijvoorbeeld minder gewasbestrijdingsmiddelen gespoten nu er meer natuurlijke 
vijanden in het gebied zijn? 

Met name in het PARTRIDGE gebied Burghsluis is nu een aantal jaar 
ervaring opgedaan met natuurinclusieve maatregelen. Het project bij 
Groede loopt pas 2 jaar. De schaal van het project in Burghsluis is nog te 
beperkt om een significante kosten-baten-analyse voor op te maken. Van 
het gehele Europese PARTRIDGE project worden later in 2023 de 
uitkomsten bekend gemaakt.  
Wel is het zo dat binnen de Zeeuwse projecten afspraken worden 
gemaakt ten aanzien van (de beperking van) het gebruik van 
gewasbeschermingsmiddelen in relatie tot gronden die gepacht worden 
van de Provincie. 
Landelijk en in Zeeland wordt in andere projecten specifiek gekeken naar 
de mogelijkheden van functionele agrobiodiversiteit ter versterking van 
bestuiving en beperking van het middelen gebruik in de landbouw.  
Het belangrijkste effect van projecten zoals die bij Burghsluis, Groede en 
Grenspark Groot-Saeftinghe is dat er meer bewustwording bij de 
betrokken agrariërs ontstaat. 

6. Pagina 93: Welke negatieve effecten treden op door de natuur herstelmaatregelen? 
Bijvoorbeeld de impact van grote grazers op de Nauwe Korfslak of bijvoorbeeld meerjarige 
afplagging? Graag zouden we in tabel 11.1 een extra kolom zien met potentiële negatieve 
gevolgen op de natuurdoelstellingen. 

Bij alle maatregelen worden afwegingen gemaakt over de invloed op het 
gebied en beschermde soorten. Uiteraard is het de bedoeling dat de 
potentiële negatieve gevolgen niet of zo min mogelijk zijn. Zo nu en dan 
moeten er afwegingen gemaakt worden waar je bepaalde doelen wil halen 
in het gebied. Soorten die in een bepaald successie stadia voorkomen 
zoals de nauwe korfslak en Noordse woelmuis moeten ook beschermd 
worden en een leefgebied hebben. Daarvoor is een ruimtelijke spreiding 
van de maatregelen van belang. En is niet in een tabel samen te vatten.  

 




